
 

 

March 27th, 2020 

 

Dear parents/guardians,  

 

COVID-19 UPDATE #2020.03.27: Students on Quarantine; Snack & Lunch Fees 

 

We are pleased to inform you that students from SISB (Pracha Uthit campus) who had direct and 

indirect contact with a positive case of COVID-19 have completed their 14-day quarantine and 

none has tested positive for COVID-19 or displayed any symptoms. Eight of the students who 

had direct contact have been cleared of COVID-19 by the Ministry of Public Health. This is great 

news and we confirm that there are no positive cases of COVID-19 in any SISB campus. 

 

Although the Ministry of Education has not announced when schools will be re-opened, SISB 

management has decided to close all campuses for the entirety of Term 2. The school break for 

Term 2 will proceed as per normal, and we are ready and prepared for Term 3. Please be assured 

that we have plans in place even if there are delays as directed by the authorities.  

 

The school management is considering the issue of Snack & Lunch fees, and we will update you 

as soon as possible once a decision has been made. 

 

With regards to the payment of fees for Term 3, the management will decide on a new payment 

deadline and we will inform you as soon as we can. 

 

In the meantime, I encourage you to follow the best practices that we have been doing for the 

past months, such as washing your hands frequently and social distancing. Also, please stay at 

home when possible so as to reduce the chances of getting infected with COVID-19. 

 

Together, we can overcome this crisis. Thank you. 

 

Yours faithfully, 

 

Kelvin Koh 

Chairman of the School Governing Boards 



 

 

27 มีนาคม 2563 

 

เรยีน ทา่นผูป้กครอง  

 

ข่าวสารไวรัสโควดิ-19 วันที่ 27 มีนาคม 2563: สิน้สุดระยะเวลากกัตวั และ ค่าอาหารกลางวันและของว่าง 

 

ทางโรงเรยีนมีความยินดีทีจ่ะแจง้ใหท้า่นทราบวา่นกัเรยีนของโรงเรยีนนานาชาติสงิคโปรก์รุงเทพ สาขาประชาอทุิศ ที่ไดเ้คยมี
การติดตอ่ใกลชิ้ดกบัผูต้ิดเชือ้ไวรสัโควิด-19 ทัง้ทางตรงและทางออ้ม ไดถ้กูกกัตวัเพื่อเฝา้ระวงัอาการครบก าหนดระยะเวลา 14 
วนัแลว้ และหลงัจากไดร้บัการตรวจหาเชือ้ ไมพ่บวา่นกัเรยีนคนใดติดเชือ้ไวรสัโควดิ-19 รวมทัง้ไมป่รากฎรอยโรคใดๆ นกัเรยีน
ทัง้แปดคนผูซ้ึง่เคยตดิตอ่ใกลชิ้ดกบัผูต้ิดเชือ้ ทกุคนไดร้บัการตรวจหาเชือ้โดยกระทรวงสาธารณสขุ และผลการตรวจออกมาแลว้
วา่ไมม่ีนกัเรยีนคนใดติดเชือ้ไวรสัโควิด-19 นบัเป็นขา่วดยีิ่ง โรงเรยีน SISB ขอยืนยนัวา่ ในทกุสาขาของโรงเรยีน SISB ไมม่ี
นกัเรยีน  ครู หรอืพนกังานคนใดของโรงเรยีนติดเชือ้ไวรสัโควดิ-19  
 

แมว้า่กระทรวงศกึษาธิการจะยงัไมม่ีประกาศออกมาวา่โรงเรยีนจะเปิดอีกครัง้เมื่อใด อยา่งไรก็ตาม ทางคณะผูบ้รหิารของ
โรงเรยีน SISB ไดล้งมตใิหปิ้ดโรงเรยีนทกุสาขาตลอดเทอม 2  และช่วงหยดุภาคเรยีนของเทอม 2 ขอแจง้ใหท้า่นทราบวา่ทาง
โรงเรยีนมีความพรอ้มและไดเ้ตรยีมการไวเ้รยีบรอ้ยแลว้ส าหรบัภาคการศกึษาใหมใ่นเทอม 3 แมอ้าจจะมคีวามลา่ชา้ออกไป
บา้ง เนื่องจากตอ้งรอค าสั่งอนญุาตใหเ้ปิดเรยีนจากกระทรวงฯ 
 

คณะผูบ้รหิารของโรงเรยีนมิไดม้คีวามนิ่งนอนใจ และก าลงัทบทวนพิจารณาประเด็นเรือ่งคา่อาหารกลางวนัและของวา่ง ทาง
โรงเรยีนจะแจง้ใหท้า่นทราบในเรว็วนัวา่ประเด็นนีจ้ะมีทางออกอยา่งไร  
 

เรือ่งใบเรยีกเก็บคา่เลา่เรยีนรวมถึงคา่ใชจ้า่ยอื่นๆของเทอม 3 ทางคณะผูบ้รหิารของโรงเรียนจะไดม้ีการพิจารณาวนัครบก าหนด
ช าระเป็นวนัใหม ่ทางโรงเรยีนจะแจง้ใหท้า่นทราบถึงวนัท่ีก าหนดใหมใ่นเรว็วนันี ้  
 

ในช่วงเวลานี ้ขา้พเจา้ขอใหท้า่นระมดัระวงัและปฏิบตัิตามสขุอนามยัตามที่ทา่นไดท้ ามาตลอดในชว่งสองถึงสามเดอืนท่ีผา่นมา 
เช่น ลา้งมือบอ่ยครัง้ และเวน้ระยะหา่งทางสงัคมตอ่กนั พรอ้มกนันีโ้ปรดอยูใ่นท่ีพกัของทา่นใหม้ากที่สดุเทา่ที่จะเป็นไปไดเ้พื่อ
ลดความเสีย่งในการไดร้บัเชือ้ไวรสัโควิด-19  



 
ดว้ยความรว่มมือจากทา่น เราจะผา่นพน้วิกฤตนีไ้ปดว้ยกนั  
ขอแสดงความนบัถือ 
 
Kelvin Koh 

Chairman of the School Governing Boards 

 

 



 
 
2020年3月27日 

 

亲爱的家长/监护人： 

 

通知：2020年3月27日新冠疫情更新：学生结束隔离 & 零食及午餐费 

 

我们很高兴地通知您：来自SISB Pracha Uthit校区的一些学生，曾与一名新冠肺炎确诊患者有过

直接或间接的接触，如今他们已经结束了14天的隔离观察期，所有人的检测结果均为阴性，也没

有人显示任何症状。曾与该患者有过密切接触的8名学生也由泰国公共卫生部宣布解除隔离。这是

个大好消息，因此我们确定SISB的任何校区都没有新冠肺炎感染病例。 

 

尽管泰国教育部尚未宣布学校何时可以开学，但SISB的管理层已经决定关闭所有校区直至第二学

期结束。第二学期的期末假期将照常进行，我们也已经为第三学期做好了准备。请您放心，即使

到时候泰国当局发布任何延迟开学的指令，我们也已经有了相应的计划。 

 

学校管理层正在考虑零食及午餐费的处理问题，我们一旦有了决定，将会尽快通知您。 

 

关于第三学期费用支付问题，学校管理层将决定新的支付期限，我们会尽快通知您。 

 

与此同时，我们鼓励您继续遵循过去几个月以来的防护措施，比如勤洗手，保持社交距离。另

外，请尽可能待在家里，以减少感染新冠病毒的几率。 

 

让我们携手同心，共抗疫情，共渡难关！非常感谢！ 

 

致敬！ 

Kelvin Koh （许有福） 

SISB泰国新加坡国际学校董事长 

 


